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Miroslav Petr: Projev, který se bude vyučovat v dějepisu
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Jde o jeden z nejlepších projevů, který zazněl v českém parlamentu, a
o kterém se bude mluvit v hodinách dějepisu. 

„Budeme bojovat. Ano, je čas znovu začít bojovat. Už ne proti jednomu
nepříteli, ale proti těm, kteří demokracií svou hloupostí, ideologickou
předpojatostí, obchodními zájmy, multikulturním pokrytectvím a
falešnou politickou korektností ohrožují. Možná že nebezpečí spousta
lidi nevidí, možná o něm nejde v mediích ani mluvit, možná kdekoho
zajímá jen to, co bude zítra a jak se bude bavit. Já ale nebezpečí vidím
a bylo by nepoctivé, kdybych  něm nemluvil. Branme se těm, kteří nám
nenápadně chtějí vzít naše svobodné životy, než bude pozdě. Ještě je
čas a ještě máme v ruce vhodné zbraně: právní stát a demokratické
rozhodování. Nenechejte si je vyrazit z rukou.

Potřebujeme jen odvahu a odhodlání. Vážně říkám: I kdyby nás měla
být jenom hrstka, my tento boj nevzdáme. Ale málo nás nebude. Mlčící
normální většina slušných lidí v této zemi bude stát dříve či později
zase za námi. Pokrytectví  a hloupostí už bylo dost. Pojďme na to
znovu sebevědomě a se zdravým rozumem. Jsme součástí
kontrarevoluce normálních, slušných a pracovitých lidí. Pro ně tu jsme.“

Uhodli jste, že jde  historický projev na sjezdu KSČ, pardon, ODS.
Tehdy ještě Nutela nebyl lhář….

IKEA vydala příručku pro Poláky, kde je napsáno: „Tvrzení, že existují
jen dvě pohlaví jsou falešná a neslučitelná s současnými vědeckými
poznatky. Místo „změna pohlaví“ by se mělo používat „genderové
usmíření“. Slovo imigrant je diskriminační, správné je „lidé s
uprchlickou zkušeností“ či „lidé v pohybu“. Místo „migrační krize“
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používat „lidé v nouzi“ či „lidé na útěku“. Místo „lidé z třetího světa“
užívat „lidé z globálního jihu“. Neměl by se používat výraz „ekonomičtí
migranti“.

IKEA zapomněla slovo „invaze“….

V Maďarsku byly demonstrace proti zavlečení Evropy do války. Průvod
zabral celou šířku silnice,   byl dlouhý několik kilometrů. Šlo snad o
milion či dokonce ještě více demonstrantů. Bylo to na ČT?

Majitel Liberty tuto firmu vytuneloval a za čtyři roky vyvezl do ciziny
deset miliard Kč. V dubnu jednal s Hejkalem a elektrikářem Jurou. Pak
majitel odletěl a už se nevrátil. Proč ho tito dva šašci, pardon, politici
nenechali ihned zatknout? Kolik jim zaplatil? Nedopustili se trestného
činu napomáhání trestné činnosti? Co na to státní zastupitelství a
mafián?

Za posledních 25 roků ČR investovala přes půl bilionu- šest set miliard
do solárek a větrníků. Solárky vyrobí pouhá tři procenta celkové
energie, větrníky jedno procento. Kdybychom tyto peníze dali do jádra,
měli bychom tři jaderné bloky, které by vyráběly 30% energie ČR a
ještě k tomu trvale. Fyzik Horáček.

CO2 je v atmosféře necelé čtyři promile. Kdyby hodnota CO2 klesla
pod dvě promile, vyhynula by na celé planetě veškerá flora a fauna.

Ředitel ČT řekl: „Poplatky nejsou pro to, že sledujete ČT, ale jako
příspěvek na to, že v ČR máte tu možnost, a že v tom českém
audiovizuálním prostředí existuje instituce, která naplnuje ty úkoly,
které nám dává zákon. To není-dívám se, proto platím. Platíte proto, že
máte možnost se dívat. Zákon povoluje cenzurovat a propagovat jen
jeden jediný názor?

Židé jsou údajně menšina. Jak je možné, že jsou ve všech oblastech
života-v politice, umění, atd. ?
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Slovensko bude ignorovat zákazy a příkazy Green Dealu a EU, protože
jeho prioritou je potravinová soběstačnost. Co na to Nutela?

Do atmosféry se vypouští sulfáty, hliník, baryum a stroncium. Tyto kovy
jsou pro člověka toxické a končí v půdě, tím i v potravinách. Takže bio
ve skutečnosti není zárukou zdraví. Vyplatí se jej pěstovat, výhradně
kvůli bohatým dotacím z našich daní. Čističky vod nemohou z vody tyto
toxiny odstranit. Dramaticky se rozšířily nemoci neurodegenerativní
jako Alzheimer, různé alergie atd. Tyto pokusy neprovádí jen USA a
souvisí s HAARPem.

Dávno je zjištěno, že Green Deal škodí přírodě a celé planetě.  Jen
pouhé převážení potravin z jednoho konce světa na druhý ničí ovzduší
i silnice.

Oceány prý produkují značné množství CO2, proto Zelení pouští do
oceánu louh, aby tak zvýšily jeho zásaditost. Přežijí to všechny ryby od
sardinek, přes chráněné delfíny až po žraloky a mořskou floru? Tento
plán WHO nevratně ohrožuje rovnováhu přírody mořských
ekosystémů.

BBC do anglického historického seriálu obsadila černochy, přesto, že v
Anglii v 11. století vůbec nežili. Navíc král Edward šestý je postižený
homosexuální černoch. Kolik psychopatů bude tento seriál sledovat?

Miroslav Petr
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